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PROTOKÓŁ  Nr XXII/2004 

z Sesji Rady Gminy Skąpe 

z dnia 09 września 2004 r.  
 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mirosław Olczak otworzył obrady XXII Sesji Rady 

Gminy. Przywitał Wójta Gminy – Zbigniewa Wocha, Z-cę Wójta – Panią Alicj ę Hoppen-

Anyszko, Skarbnika gminy- Panią Małgorzatę Bartczak, Panią Helenę Cichowską – Kierownika 

Zakładu Gospodarki Komunalnej , radnych, sołtysów oraz mieszkańców Gminy Skąpe. Dodał, iŜ 

wszyscy radni są obecni  i  podjęte uchwały będą miały moc obowiązującą.  

Następnie przedstawił porządek posiedzenia. Zaproponował poszerzenie porządku obrad              

o dodatkowe uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu inwestycyjnego            

z Banku Ochrony Środowiska oraz w sprawie nieodpłatnego nabycia nieruchomości od Agencji 

Nieruchomości Rolnych na rzecz Gminy Skąpe. Przeprowadzono głosowanie nad przyjęciem 

dodatkowych punktów obrad, w wyniku którego wszyscy radni opowiedzieli się za poszerzeniem 

porządku obrad. 

Porządek posiedzenia po poszerzeniu przedstawiał się następująco:  

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Interpelacje i wnioski. 

3. Informacja o realizacji uchwał Rady Gminy i pracy Wójta w okresie międzysesyjnym. 

4. Odpowiedzi na wnioski, interpelacje i zapytania radnych.  

5. Spotkanie z przedstawicielem Lasów Państwowych. 

6. Przyjęcie projektów  uchwał w sprawie: 

a)  zmiany uchwały Rady Gminy Skąpe Nr XIV/84/2004 w sprawie uchwalenia budŜetu Gminy 

Skąpe na rok 2004; 

b) zasad zwrotu wydatków przeznaczonych na świadczenia przyznawane w ramach zadań 

własnych gminy w odniesieniu do doŜywiania dzieci; 

c) zaciągnięcia długoterminowego kredytu inwestycyjnego z Banku Ochrony Środowiska. 

d) nieodpłatnego nabycia nieruchomości od Agencji Nieruchomości Rolnych na rzecz Gminy 

Skąpe.  

7. Przyjęcie protokołu z  XXI Sesji Rady Gminy Skąpe. 

8. Zamknięcie obrad. 
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Ad.2.  

Następnym punktem posiedzenia były interpelacje i wnioski radnych. PoniewaŜ takowych nie 

było Przewodniczący przeszedł do kolejnego - 3 punktu obrad.  

Ad.3. 

W okresie międzysesyjnym podejmowane były następujące prace: 

1. W miesiącu sierpniu upłynęły kadencje dyrektorów Publicznych Szkół Podstawowych w 

Gminie. W przypadku szkół w Węgrzynicach i Ołoboku skorzystano z moŜliwości 

przedłuŜenia kadencji dla Pana Krzysztofa Rączkowskiego i Pani Barbary Gławdel o kolejne 

pięć lat szkolnych. Na pełnienie funkcji dyrektorów szkół w Międzylesiu i Niekarzynie 

rozpisano konkursy. W przypadku PSP Międzylesie w wyniku postępowania konkursowego 

na stanowisko dyrektora tejŜe placówki wyłoniono kandydaturę Pana Krzysztofa 

Rączkowskiego, która uzyskała pozytywną opinię Kuratora Oświaty. Natomiast konkurs 

dotyczący dyrektora w PSP Niekarzyn nie został rozstrzygnięty – nie wyłoniono kandydata. 

W związku z powyŜszym powierzono pełnienie obowiązków dyrektora Pani Mariannie 

Nowakowskiej. Po wyborze Pana Krzysztofa Rączkowskiego na stanowisko dyrektora 

Szkoły Podstawowej w Międzylesiu i złoŜeniu rezygnacji z urzędu dyrektora PSP 

Węgrzynicach, pełnienie obowiązków dyrektora przydzielono Pani Teresie Zieleniewskiej – 

nauczycielce tej szkoły. W przyszłości podjęte zostaną czynności zmierzające do 

przekształcenia Publicznej Szkoły Podstawowej w Węgrzynicach w filię lub oddział 

zamiejscowy PSP Międzylesie.  

2. Miesiąc sierpień był okresem intensywnych prac remontowych we wszystkich szkołach i tak: 

٠ w Publicznej Szkole Podstawowej w Niekarzynie wykonano wymianę podłóg w salach 

lekcyjnych, które równieŜ pomalowano. Przeprowadzenie powyŜszych prac nakazane było 

decyzją Sanepidu. Środki na remont pozyskano z MEN-u.  

٠ przy Publicznej Szkole Podstawowej w Ołoboku wyłoŜono plac z kostki brukowej. 

Adoptowano równieŜ pomieszczenie strychowe na świetlicę dla dzieci dojeŜdŜających do 

szkoły. Inwestycja ta współfinansowana jest z Banku Światowego. 

٠   w przypadku Publicznego Gimnazjum w Radoszynie wykonano inwestycję związaną           

z wymianą dachu, współfinansowaną równieŜ z Banku Światowego. WyłoŜono równieŜ plac 

z kostki brukowej przed szkołą. ZłoŜono wniosek, który uzyskał pozytywną opinię na 

wybudowanie boku Ŝywieniowego. Przetarg odbędzie się pod koniec miesiąca września.  

٠ W Publicznej Szkole Podstawowej w Węgrzynicach wymalowano hol szkolny.  
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3. Pomniejszyliśmy Publiczne Przedszkole w Ciborzu. Z wyłączonej części po przedszkolu 

wyznaczono mieszkania, na które wkrótce odbędzie się przetarg.  

4. Otrzymaliśmy autobus szkolny – Gimbus po odbiór którego naleŜy się zgłosić dnia 10 

września b.r.   

5. W miejscowości Łąkie wykonaliśmy drogę z tzw. tłucznia, na który złoŜyliśmy 

zapotrzebowanie w Zakładzie Dróg Wojewódzkich na przyszły rok, który moŜemy 

wykorzystać na poprawę stanu niektórych dróg w gminie. 

6. Zakończono inwestycję wodociągową i drogową w miejscowości Skąpe. 

7. Wykonano prace związane z modernizacją stawku p.poŜ. w miejscowości Darnawa. 

8. Sporządzono dokumentację na wykonanie dodatkowego oświetlenia ulicznego, obejmującą 

dostawienie 40 punktów świetlnych na terenie Gminy.  

9. Finalizowane są zadania związane z przygotowaniem dokumentacji i studium wykonalności 

na planowaną inwestycję skanalizowania i zwodociągowania miejscowości  Międzylesie. 

10. W sprawie oczyszczalni ścieków zlecono wykonanie analizy dla firmy z Leszna. 

11. Odbyły się festyny w miejscowościach Łąkie i Niesulice. 

12. Miały miejsce spotkania w sprawie planu zagospodarowania przestrzennego oraz na temat 

planów drogowych w Gminie Skąpe. 

Ad.4. 

 Ze względu na nieobecność zaproszonego gościa Pana Jerzego Macieckiego – Komendanta 

StraŜy Leśnej  Przewodniczący Pan Mirosław Olczak przeszedł do kolejnego punku obrad.  

Ad.5.  

Punkt ten dotyczył przyjęcia projektów uchwał: 

1. Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały 

Rady Gminy Skąpe Nr XIV/84/2004 w sprawie uchwalenia budŜetu Gminy Skąpe na rok 

2004. Następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały w/w. Wszystkie komisje 

wyraziły pozytywne opinie. W wyniku głosowania projekt uchwały został jednogłośnie 

podjęty i stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

2. Przewodniczący Rady Gminy przeczytał treść projektu uchwały w sprawie zasad zwrotu 

wydatków przeznaczonych na świadczenia przyznawane w ramach zadań własnych 

gminy w odniesieniu do doŜywiania dzieci. Wszystkie komisje wyraziły pozytywne 

opinie. Projekt uchwały poddano pod głosowanie, w wyniku którego został jednogłośnie 

podjęty i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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3. Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść projektu uchwały w sprawie nieodpłatnego 

nabycia nieruchomości od Agencji Nieruchomości Rolnych na rzecz Gminy Skąpe. 

Komisje Rady Gminy wyraziły pozytywne opinie. Następnie Przewodniczący Rady 

Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały w/w. W wyniku głosowania projekt 

uchwały został  jednogłośnie podjęty i stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

4. Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia 

długoterminowego kredytu inwestycyjnego z Banku Ochrony Środowiska. Pan 

Przewodniczący oddał głos Pani Małgorzacie Bartczak- Skarbnikowi Gminy, która 

omówiła projekt w/w uchwały. Pani Skarbnik zaznaczyła, iŜ wspomniany kredyt 

inwestycyjny zaciągnięty w Banku Ochrony Środowiska przeznaczony zostaje na 

pokrycie części kosztów zakończonej inwestycji wodociągowej w miejscowości Skąpe. 

Dodała, Ŝe przyjęcie uchwały jest dopełnieniem wymogów formalnych wobec Banku. 

Wszystkie komisje wyraziły pozytywne opinie. W wyniku głosowania projekt uchwały 

został jednogłośnie podjęty i stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Ad. 6. 

Przed przystąpieniem do tego punktu obrad sesji Przewodniczący Rady Gminy zapytał czy są 

jakiekolwiek zastrzeŜenia do protokołu XXI Sesji Rady Gminy Skąpe. PoniewaŜ zastrzeŜeń nie 

było, poddał pod głosowanie treść protokołu, który został jednogłośnie przyjęty. 

Ad. 7.  

Przewodniczący Rady Gminy podziękował zebranym radnym, sołtysom oraz mieszkańcom 

Gminy Skąpe za udział w XXII Sesji Rady Gminy. Zamknął obrady XXI Sesji Rady Gminy.  

 


